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W nawiqzaniu do zlozonej przez Pana interpelacji w sprawie utworzenia programu 
„Pracownia dla artysty", oraz spotkania u Wiceprezydenta Miasta Kaiisza - Mateusza Podsadnego, 
w dniu 17 czerwca 2022 r., pragnq uprzejmie podzi^kowac za pomysl, ktory moglby ulatwic start 
artystyczny mlodym utalentowanym tworcom, i wyjasnic co nastqpuje. 

Podj^lismy juz pierwsze kroki, aby wesprzec osoby pragnqce rozwijac si? artystycznie 
w roznych dziedzinach sztuki. Juz pierwsze tygodnie funkcjonowania Uchwaly Nr Ll/698/2022 
Rady Miasta Kaiisza z dnia 31 marca 2022 r. w sprawie szczegolowych warunkow i trybu 
przyznawania Stypendium Kulturalnego Prezydenta Miasta Kaiisza, potwierdzily, ze 
zapotrzebowanie na tego typu programy wsrod kaliszan i osob pragnqcych 
w dzialaniach artystycznych czerpac z potencjalu naszego miasta, jest ogromne. 

W zamysle, placowkq majqcq wspierac ludzi wchodzqcych w swiat sztuki, jest 
A K C E L E R A T O R K U E T U R Y dzialajqcy w strukturze Osrodka Kultury Plastycznej „Wieza Cisnieh" 
im. Bogdana Jareckiego. Z zadania tego ww. podmiot, ktory rozpoczql funkcjonowanie w trudnej 
pandemicznej rzeczywistosci, jak dotqd doskonale si? wywiqzuje. Mam jednak swiadomosc, ze jego 
potencjal i mozliwosci sq znacznie wi?ksze. Sqd tez, w dalszej perspektywie podejmiemy rozmowy 
dotyczqce znacznie szerszego otwarcia si? Osrodka Kultury Plastycznej na mlodych uzdolnionych 
artystycznie ludzi. 

Dzialania mogq bye realizowane dwutorowo, tzn. poprzez Akcelerator Kultury oraz program 
pt. „Pracownia dla Artysty". W drugiej z wymienionych opcji, rozwazyc nalezy powiqzanie projektu 
ze wspomnianym wyzej programem stypendialnym, bqdz utworzenie dodatkowego funduszu 
mogqcego chocby w cz?sci rekompensowac koszty wynajmu lokalu uzytkowego w przestrzeni 
Srodmiescia. My si? tu bowiem o wykorzystaniu substancji lokalowej w zabytkowym obszarze 
Kaiisza, tak aby pracownie artystyczne stanowity dodatkowy walor promocyjny zrewitalizowanego 
centrum miasta, przyciqgajqcy w ten rejon zarowno Kaliszan, jak i przyjezdnych. 



Okres prowadzenia prac przy rewitalizacji Glownego Rynku, da nam z pewnosciq czas na 
szerokq konsultacj?, dotyczqcych potrzeb i zainteresowania mlodych ludzi uruchomieniem wlasnej 
pracowni. Jestem przekonany, ze w okresie przejsciowym, zarowno Stypendium Kulturalne 
Prezydenta Miasta Kaiisza, jak rowniez mozliwosc uzyskania wsparcia ze Strony Akceleratora, b^dq 
dostatecznq pomocq dla poczqtkujqcych tworcow. Aktualnie, mlodzi ludzie mogq ponadto nawiqzac 
wspolprac? z gospodarzami Domu Sqsiedzkiego. 

Pragn? nadmienic, ze rozwazana jest mozliwosc realizacji Pana propozycji poprzez 
wskazanie lokali z przeznaczeniem na pracownie artystyczne. Polecilem podleglym mi sluzbom 
dokonanie analizy w tym zakresie. 

Z wyrazami szacunku 

Otrzymujq: 

1. Marzena Wojterska - Dyrektor Miejskiego Zarzqdu Budynkow Mieszkalnych w Kaliszu 
2. Grazyna Dziedziak - Naczelnik Wydzialu Kultury i Sztuki, Sportu i Turystyki Urz^du Miasta Kaiisza 
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